



## **GOALS Haiti Non-Discrimination Policy**

Global Outreach And Love of Soccer (GOALS) is committed to equality in all aspects of the organization, its members, and its activities. GOALS does not discriminate against individuals on the basis of race, color, sex, sexual orientation, gender identity, religion, disability, age, or national or ethnic origin. The Executive Director of GOALS is responsible for ensuring these values are demonstrated in all administrative and operational practices. All individuals associated with GOALS, including employees, board members, volunteers, and participants are required to respect and uphold these principles. Inquiries concerning these policies may be directed to the Executive Director of GOALS, or to senior staff members at [contact@goalshaiti.org](mailto:contact@goalshaiti.org).

Politique de Non-Discrimination de GOALS GOALS est engagé à l'égalité dans tous les aspects de l'organisation, ses membres et ses activités. GOALS ne discrimine pas les individus sur la base de la race, la couleur, le sexe, l'orientation sexuelle, l'identité sexuelle, la religion, le handicap, l'âge ou l'origine nationale ou ethnique. La directrice exécutive de GOALS est chargée d'assurer ces valeurs sont mises en évidence dans toutes les pratiques administratives et opérationnelles. Toutes les personnes associée à GOALS, y compris les employés, les membres du conseil, les bénévoles et les participants sont tenus de respecter et de défendre ces principes. Demandes de renseignements concernant ces politiques peuvent être adressées au directrice exécutive de GOALS, ou aux membres du personnel senior a [contact@goalshaiti.org](mailto:contact@goalshaiti.org)